
 
 

 

Minnesanteckningar förda vid BK Flammans medlemsmöte den 22 

augusti 2023 
 

Närvarande:  

Gunnel, Ulrika, Anna T, Carina, Camilla, Aira, Mia, Gun, Rose-Marie och Kattis  

Plats: Vippen Fyrishov 

 
 

1. Öppnande av mötet 

Ordförande Gunnel hälsade välkomna.  

 

2. Vår verksamhet (seriespel, tävlingar, datum, aktiviteter, lotter mm) 

 

Seriespel/UK 

 

Camilla är ny UK. Mötet diskuterade hur uttagning ska ske. Vi har samma principer 

som förra säsongen 6 Flammor (5+reserv) tas ut till seriematcherna. Mötet beslutade 

att vi rullar runt på 3 av platserna från match till match och 3 platser som är uttagna på 

resultat och form = de bästa spelarna. Flamman ska även ta ut 3 spelare till UBCs B-

lags matcher.  

Glöm inte att markera ev. frånvaro på listan på anslagstavlan. Vi har många fler 

matcher denna säsong än förra, totalt 21 matcher mellan 230916 och 240414.  

 

Nytt för i år är att vi kommer att ha sammandrag 2-3 matcher samma dag eller dagarna 

efter varandra. Det är viktigt att prioritera spel dessa helger eftersom vi behöver 

många spelare för att orka. Övernattning kan bli aktuellt.  

 

Uttagningen skickas som tidigare via SMS. När vi spelar med UBC kommer ett 

meddelande med alla Flammors uttagning så man kan ta kontakt för samåkning etc.  

 

KM hemma kan spelas 28 oktober eller 4 november. Camilla skickar ut förslag att 

rösta på.  

 

Mia delar ut de nya klubbrabatten häftena. Vi testar om dessa är enklare att sälja, de 

innehåller fler kuponger och många som kan nyttjas i Gränby centrum. 2 häften per 

medlem och betalning 200 kr/styck senast 26 september.  

 
  

3. Ekonomi 

Ekonomin är god. Föreningen står för resekostnader och 65+ bidraget sponsrar 60 kr 

av matchavgiften för pensionärerna. 150 kronor blir beloppet. Vi har även råd att boka 

en tränare vid enstaka tillfällen.  

 

4. Övrigt 



Alternativa datum för julfesten i Rosa stugan 2/12, 9/12 eller kanske fredag 1/12. Vi 

har söndagsmatcher. Carina bokar och återkommer.  

 

Åland är bokat nästa år 16-18/8.  

 

Önskemål om extra träning och träningsmatcher framfördes. Camilla får i uppdrag att 

kontrollera om det går att ordna tillsammans med UBC.  

 

5. Nästa medlemsmöte 

Hos Camilla på firman på Börjegatan 25/10 kl. 18.  

 

 

 

 

 

Justeras    Vid protokollet 

 

 

 

…………………………………………  ……………………………… 

Gunnel Söder   Ulrika Sjögren 

   


